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Motion angående våtmark på Rönnby 

 

Att på olika ställen utveckla fler våtmarker är bra och ökar bland annat artrikedomen. Ett 

bra exempel i Västerås är den stora våtmarken vid Johannisberg som nu också har blivit 

ett utflyktsmål. Vi moderater är generellt positiva till nya våtmarker. Var man placerar nya 

våtmarker är dock oerhört viktigt. Att i anslutning till större bostadsområden anlägga nya 

våtmarker kommer att kunna skapa problem och särskilt de år då det är mycket gott om 

mygg. Det krävs därför att man också tar hänsyn till boende i närområdet vid planering 

av nya våtmarker. 

I anslutning till bostadsområdet Rönnby planeras en ny våtmark. Det har väckt stor oro 

på området och när placeringen studeras närmare så är den placerad mycket nära 

befintligt bostadsområde som kommer att bli berörda särskilt myggrika år. 

I närheten planeras också eventuellt en ny förskola. En placering som med en ny 

våtmark blir direkt olämplig. Placeringen av förskolan är dock inte klar utan behöver ske i 

samråd med närboende. 

Beslutet om våtmark på Rönnby finns bland annat med i handlingsplanen för yt- och 

grundvatten som är antagen av kommunfullmäktige. När det beslutet togs var inte den 

tänkta placeringen känd utan målet var ”Skapa en multifunktionell våtmark på Rönnby 

för rening av vatten, inom ramen för LONA-projektet.”(sid 24) 

När nu förslaget är framme och det är tydligt att det är i nära anslutning till 

bostadsområdet och kommer att innebära olägenheter för boende. Vi kan konstatera att 

det inte är en lämplig placering och att denna nya våtmark bör utgå ur planen. 

 

 Med anledning av ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta 

 

• Att förslaget till ny våtmark på Rönnby utgår ur handlingsplanen för yt- och 

grundvatten i Västerås. 
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